
 

Skovlunde d. 03.02.2022 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

I afdelingsbestyrelsen 107 

Søndag den 13. februar kl. 10:00 -12:30  

  

Dagsorden: 

1. Velkommen / Bestyrselsrunden 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

3. Godkendelse af referat 

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan - Bygherremøde 

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

7. Hjemmesiden m.m. 

8. Næste møde 

9. Eventuelt 

 

Dagsorden: 

               Tilstede: Lene, Kim, Torben, Glenn, Zivka. 

Afbud: Poul 

 

1. Velkommen / Bestyrselsrunden 

Formand Lene Enna byder velkommen. Der er ikke noget på 

bestyrelsesrunden. 

 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

Kim er ordstyrer, Lene referent. 

 



 

3. Godkendelse af referat 

      Godkendt.                       

                              

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 

Trykhedsvandring i afdelingen, var vellykket, der kom mange gode tiltag 

ud af den, som vi selv kan gøre i afdelingen. Buske vi bliver beskåret ned 

til mellem 1,2 - 1.5 m i foråret, så det bliver mere åbent ved pergolaerne, 

samt fjerne nogle af brædderne så det bliver mere lys. 

Sprede bordene som står i pergolaerne, på alle fælles arealer, så alle 

beboere kan komme ud og benytte dem, det fungerede under covid-19 

lukningen, og der var mange familier så var glade for det. 

Der bliver tjekket op på om der er borde nok. 

 

Husordenen/parkeringsvedtægterne er blevet rettet ind med de forslag 

som blev stemt ind på afdelingsmøde 2021, de bliver udelt til alle beboere     

i marts. 

 

Torben Jensen som før har arrangere ture for pensionisterne i afdelingen, 

har kontaktet bestyrelsen, om at lave en tur i foråret 2022. 

                                En enig bestyrelse takker Torben for et rigtig godt initiativ.  

Der er nyhedsbrev på vej ud til beboerne. 

Der er ikke nogen askebægre ved opgangene og det flyder med skodder 

som gårdmændene skal samle op, og mange børn i området. 

Tager en snak med inspektøren om der kan findes en løsning. 

 

Karin som var vores kontakt i AAB, for regentskabet i afdeling 107, er 

stoppet og vi har fået ny kontaktperson som hedder Annie. 

 

Fastelavn den 27/2 2022 sammen med afdeling 106, hos os. 

 

Bestyrelsen har flere møder med AAB angående sammendrift, i forhold til 

vores afdeling/gårdmænd. 

Ole varmemesteren er stoppet. 

 

Det er svært at finde Drift centeret nr. 14 i vores regentskab. Lene 

kontakter AAB. 

 

 



5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan – Bygherremøde 

Der er kommet 4336 kr. Ind på parkeringskontoen i dette kvartal.  Det er 

20% af de afgifter der er givet i afdelingen. 

                                Der arbejdes på om vi kan få etableret nogle midlertidige p-pladser.                                                  

                         

 

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

Kim og Torben er fælles om går miljøet og kælderene. Kim er den der 

skriver mail til inspektøren.  

                                Pensionist klubben er i gang hver torsdag. 

                                Der mangler et højskab i beboerlokalet, Kim kontakter kontoret for at få  

                                hjælp til at indkøb et.  Der er penge på beboerlokales konto. 

7. Hjemmesiden m.m. 

Torben vil gerne være ansvarlig for hjemmesiden, Glenn hjælper ham 

med det. 

 

8. Næste møde 

Tirsdag 8.3.2022 kl. 18.00 – 21.00 

9. Eventuel 

 

Tak for et godt møde. 

Venlig hilsen 

Formand: Lene Enna AAB 107 

 

 


